

材料科學與工程

中文稿件寫稿說明

1. 稿件需橫寫打字，請寄三份（內含原稿一份，複印稿二份，檔案一份）至310新竹縣竹東鎮中興路四段195號77館201R杜正恭總編輯收。稿件以原始著作並未發表過或未投寄在其它刊物者為限。
2. 每篇稿件應附中英文對照之篇名、作者姓名、服務單位、摘要及關鍵詞。摘要內容應能涵蓋全文及結論，以不超過200字為原則，關鍵詞則約為5個。
3. 參考資料應在文稿中以圓括弧提及，並另紙說明，其方式如下：
期 刊 K. Salama, V. Selvamanickam, L. Gao and K. Sun, *Appl. Phys. Lett.*,
54 (1989) 2352.
書 籍 J.D. Wiley, in: *Semiconductors and Semimetals*, Vol. 10 eds. R.K.
Willardson and A.C. Beer (Academic Press, New York, 1975) p. 154.
論文集 R. Chang, in: *Proc. 2nd International Conf., Fracture*, Brighton, April
1969, ed. P.L. Pralt (Chapman and Hall, London, 1969) p.306.
4. 圖表應以製圖紙用黑墨繪出，照片應具良好對比，放大倍率標尺應示明在圖片上。其說明一律使用英文，須附有編號。
5. 單位表示以國際單位系統(SI)為基準，如有必要再以其他單位(MKS FPS...)附註於SI單位後括弧之。
6. 作者修正完畢之稿件，請寄修正後之檔案與文稿二份，其中一份請標示修正之處，並請附作者答辯函以回應審查者所提之問題。
7. 投稿著作所有列名作者皆須同意在投稿論文被刊登前，簽署「著作財產權讓與同意書」。出版單位須提供讓與同意書之格式。
8. 第二次校樣將寄給作者校對，此時作者僅能修正校樣上的錯誤。
9. 本學刊將免費致送作者50份抽印本。

JOURNAL OF MATERIALS SCIENCE And Engineering

INSTRUCTIONS FOR AUTHORS

- 1. Submission** Three copies of manuscript should be submitted to Prof. J.G. Duh, 201R, Bldg. 77, Chung-Hsing Rd., Sec. 4, Chutung, Hsinchu 310, Taiwan, R.O.C. Submission of a manuscript implies that it has not been copyrighted, published, or currently submitted for publication elsewhere. All manuscript should be written in English or Chinese in double spacing on single side of the paper, with a left-hand margin of at least 3 cm.
- 2. Abstract** An abstract not exceeding 200 words in length should be included. It should present a brief and factual account of the content and conclusion of the paper.
- 3. Reference** References should be numbered consecutively in the text and listed at the end of the paper on a separate sheet. The following format should be used:
Journal:
K. Salama, V. Selvamanickam, L. Gao and K. Sun, Appl. Phys. Lett. 54 (1989) 2352.
Book:
J.K. Wiley, in: Semiconductors and Semimetals, Vol. 10, eds. R.K. Willardson and A.C. Beer (Academic Press, New York, 1975) p. 154.
Proceeding:
R. Chang, in: Proc. 2nd international Conf., Fracture, Brighton, April 1969, ed. P.L. Pralt (Chapman and Hall, London, 1969) p.306.
Abbreviations of journal titles should be made according to chemical Abstracts Service SourceIndex, 1970 edition and supplements.
- 4. Illustration** One set of line diagram and photographs with magnification on scale in good quality for reproduction should be submitted. A separate list of captions in English for illustrations should be provided.
- 5. unit** Authors are urged to express all quantities in metric units, with other units in parentheses if desired.
- 6. Revision** Authors should submit a revised disk together with two revised manuscripts. The exact locations of the revisions should be marked on one copy. Response to the referees' comments is needed.
- 7. Transferring Copyright** A statement transferring copyright from the authors to Chinese Society for Materials Science will be required before the manuscript can be accepted for publication in Chinese Journal for Materials Science and Engineering. The publisher will provide the necessary forms for this transfer.
- 8. Proof** Authors will receive galley proofs. They are requested to return one corrected proof as soon as possible. No new material may be inserted in the text at the time of the proofreading.
- 9. Reprint** 50 reprints of each paper will be sent to the author(s) free.